
               Org.nr. 802419-5979

Protokoll nr 7/22 fört vid Eurasierklubbens styrelsemöte den 20 juni 
kl. 19.00 via Zoom.
Närvarande : Göran Björkman, Kicki Svalin, Sanna Carlsvärd, Lena
Lindahl, Frida Lindblom , Inger Johansson.
Frånvarande: Cathy Baudeau, Åsa Juntti och Marlene junholt.

§ 94. Mötets öppnande.
Ordförande Göran Björkman hälsade välkommen och öppnade mötet.

§ 95. Val av justerare.
Vald Frida Lindblom

§ 96. Dagordningens godkännande.
Förslaget till dagordning godkändes.

§ 97. Protokoll nr. 7/22
Godkändes av styrelsen.

§ 98. Ekonomi.
Banken har ännu ej klart på vårt byte av firmatecknare. På transaktionskontot finns
i dag 104360:-. Hälsokontot 24082:-och placeringskontot 194129:-

§ 99. Skrivelser
Inga skrivelser

§100. Rapport från kommittéerna.
    a) PR & aktivitetskommittén. Ännu ej klart med förvaring av montersakerna.

ordförande tar tag i detta. Behövs också någon som tar hand om utskick av tröjor
 och muggar. Foton på tröjor och muggar läggs ut för beställning på hemsida och FB.

    b)  Utställningskommittén. Göran undersöker om det finna möjlighet att arrangera
2025 år utställning i Morokulien. Blir det ok. Så tar Kicki kontakt med Norska
Eurasierklubben för ev. samarrangemang. Särredovisning av av  årets eurasier
special kommer.

               c) Avelskommittén planerar bjuda in till fysiskt möte i oktober. Plats: Jönköping.
Kicki planera också en grupp för de medlemmar som erbjuder sina svenska hanar till 
avel.Klubben får fånga upp mailadresser till intresserade via hemsidan. 
Mentorgruppen för uppfödar och avelsintresserade kommer att starta upp igen i höst.

               d)     Hundhostan. Vi har ännu ej fått några nya besked.

   e)      MH-BPH kommitté.  Utvärdering av 200-analys har kommit. Ett sammandrag av
analysen kommer läggas ut i Eurasierbladet och en fördjupning av analysen med ev.
föreläsare kommer att redovisas för medlemmarna på ex. kommande årsmöte.

                f)    Redaktionen. Manusstopp den 1:a augusti. Sara Åsberg går in i gruppen



      g)   Rekrytering av kommittéer. Styrelsen ska arbeta fram en mera exakt arbetsordning
för varje kommitté. Den gamla skickas ut till styrelsen för att omarbetas.

§ 101. Övriga frågor.
Inga frågor kom upp.

§ 102. Nästa styrelsemöte.
Måndag den 15 augusti kl. 19.00.

§ 103. Mötets avslutning
Ordförande tackade för ett trevligt möte och förklarade mötet avslutat 20.15.

   Vid Protokollet             Ordförande             Justerare
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